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پرسپولیس منتظر »بله« برانکو
باشگاه چراغ سبز نشان داد 
 
ایوانکوویچ باید تصمیم بگیرد

بازیکنان پرسپولیس:آرش در تیم محرم درخواست ویژه ساپینتو 

قایدی و 
محبی را 

برگردانید

استقلال رضاوند 
را هم نتوانست 

حفظ کند؟!

 در این شرایط 
مربی ایرانی 

بهتر از خارجی است

 برای دومین بار، داستان استقلال و آرش 
رضاوند به پایان رســید؛ اما این بار نه با 
انتقالی قرضی و موقت، بلکه با جدایی 
همیشگی. هافبک پرسر و صدای آبی ها 
که طی سال های اخیر یکی از چهره های 
شناخته شده در ترکیب استقلال بود، 
این بار تصمیم گرفت تا مسیر تازه ای را 
انتخاب کند و در دیار زاینده رود، فوتبال 

خود را با پیراهن سپاهان ادامه دهد.
انتخابی که اگرچــه طی روزهای 
اخیــر زمزمه هایی درباره اش شــنیده 
می شد، اما بســیاری از هواداران آن را 
جدی نمی گرفتند. با این حال، حالا و به 
شکل رسمی، رضاوند یکی از خریدهای 

پرسر و صدای تابستانی سپاهان است؛ 
بازیکنی باتجربه که پس از دوره کوتاه 
قرضی حضور در فولاد در لیگ بیست و 
یکم، حالا مقصد جدیدی را برای ادامه 

فوتبالش برگزیده است.
شــاید خود رضاوند هم باور داشته 
باشد که او یکی از خاص ترین بازیکنان 
تاریخ استقلال است؛ بازیکنی که در بیش 
از پنج فصل حضــور در این تیم، هرگز 
نتوانســت محبوبیتی بین سکوها برای 
خود دســت و پــا کند. برخــلاف نظر 
هواداران، اما روی نیمکت ها او همیشه 
جایــگاه ثابتی داشــت. چــه در زمان 
استراماچونی که او را به استقلال آورد، چه 

در دوران فرهاد مجیدی، ساپینتو، جواد 
نکونام و حتی مقطع کوتاه حضور مجتبی 
جباری، همــواره از رضاونــد به عنوان 
مهره ای مطمئن در ترکیب اصلی استفاده 
شد. اما هیچ گاه شــور و شوقی از سوی 
هواداران نســبت به او دیده نشد و شاید 
همین عدم اقبــال عمومی، مهم ترین 

دلیل جدایی اش از استقلال باشد.
رضاونــد در مدت حضــورش در 
استقلال ۱۸۵ بازی رسمی انجام داد، ۷ 
گل زد و ۱۹ پــاس گل داد؛ آمــاری که 
نشان می دهد او تنها یک بازیکن مکمل 
نبود، بلکه نقش فعالی در موفقیت های 
این تیم داشت. با وجود اینکه سبک بازی 

او مورد علاقه بخشی از هواداران نبود و 
گاه به دلیل کم تحرکی یا کم ریســکی 
مورد انتقاد قــرار می گرفت، اما در بعد 
تاکتیکــی و نظم تیمی همــواره مورد 
تمجیــد مربیان قرار داشــت. حالا اما 
همین مهره کلیدی، بدون سر و صدا از 
استقلال جدا شــده و به یکی از رقبای 
مستقیم این تیم پیوسته است؛ انتقالی 
کــه در مورد آن شــنیدیم رضاوند در 
تفکرات تاکتیکی ساپینتو جایی نداشت.

در روزهایی که باشــگاه استقلال 
مذاکراتش را برای تمدید قرارداد بازیکنان 
به پس از ورود ساپینتو موکول کرده بود، 
ســپاهان با سرعت عمل و قاطعیت وارد 

مذاکــره با رضاوند شــد و در نهایت هم 
توانست امضای او را پای قراردادی دو ساله 
بگیرد. شب گذشــته، تصویر رضاوند در 
ساختمان باشگاه سپاهان منتشر شد و 
ساعاتی بعد، این انتقال به شکل رسمی 
اعلام گردید. بازیکنی که پیش از این برای 
نفت تهران، سایپا، استقلال و فولاد بازی 
کرده بــود، حالا پنجمین تیــم دوران 
فوتبالش را انتخاب کرده و در ۳۱ سالگی، 
چالش جدیدی را در جمع زردپوشــان 

اصفهانی تجربه خواهد کرد.
آرش رضاوند در طول ســال های 
حضورش در استقلال، سه جام مهم را 
فتح کرد: یک قهرمانی در لیگ برتر، یک 

قهرمانی در جام حذفی و یک سوپرجام. 
او حالا در حالی استقلال را ترک می کند 
که تجربه، توانایی بازی در چند پســت 
مختلف، و شــناخت بالایش از فضای 
فوتبال ایران می تواند برای ســپاهان 

تبدیل به یک مهره کلیدی شود.
نکته جالب درباره رضاوند این است 
که اوهیچ گاه به تیم ملی نرســید و در 
کارنامــه اش حتی یک بازی ملی هم به 
ثبت نرسیده اســت. حالا این هافبک 
باتجربه، در لباس سپاهان فصل جدیدی 
را آغاز می کند؛ شاید در آرامش، دور از 
فشارهای سکوهای آزادی، و با انگیزه ای 

تازه برای اثبات خودش.

برانکو ایوانکویچ در عمان و به خصوص در چین 
اصلًا نتایج خوبی نگرفت و یک مربی ناکام بود 
اما هنوز برای پرســپولیس بهترین گزینه و 
خیرالموجودین است. اولین فاکتور برانکو این 
است که اکثر هواداران پرسپولیس او را قبول 
دارند و دوست دارند برگردد. دومین ویژگی 
شناخت خوب او از فضای فوتبال ایران و باشگاه 
پرسپولیس است و اینکه می تواند با مدیران 
باشگاه هم تعامل کند. برانکو در سخت ترین 
شــرایط که پنجره هــای نقــل و انتقالاتی 
پرسپولیس بسته بود این تیم را به فینال آسیا 
برد و الان هم که شــرایط پرسپولیس از نظر 
وجود بازیکن بد نیســت می تواند دست به 
کارهای بزرگ بزند و حتی این تیم را تبدیل به 
مدعی اول قهرمانی کند. به طور کلی مربیان 
کروات مثــل برانکو و اســکوچیچ به خوبی 
خودشان را با شرایط کشورمان وفق می دهند.

در مورد برانکو ایوانکوویچ شــنیدیم منتظر 
آرام تر شدن اوضاع ایران است تا به پرسپولیس 
برگردد و برخلاف سال گذشته تمایل زیادی 

به انجام این کار دارد. 
برانکو تصور می کــرد با تیم ملی چین 
بتواند راهی جام جهانی شود چرا که سهمیه 

آسیا حسابی افزایش یافته و به هر حال چین 
هم شانس داشــت اما نتایج ضعیفی که این 
مربی با چشم بادامی ها گرفت مانع از انجام این 
کار شــد. حــالا او می تواند با بازگشــت به 
پرســپولیس دوباره خود را احیا کند و البته 
پرسپولیس را هم به دوران اوج خود برگرداند.

از طرفی سایر گزینه ها به خصوص گزینه های 
ایرانی باب میل هواداران پرسپولیس نیستند 
و قطعاً اســم هر کدام که مطرح شود شاهد 
واکنش منفی پرسپولیســی ها نسبت به او 

خواهیم بود. 
اگر برانکو برگردد و بتواند دو سه بازیکن 
خوب دیگــر را هم جذب کنــد می توان به 
موفقیت او و البته پرســپولیس در لیگ برتر 
فوتبال ایران امیدوار بود. پرسپولیســی که 
امسال برخلاف ســایر مدعیان در آسیا هم 
حضور ندارد و تمام انرژی و قوای خود را صرف 

قهرمانی در لیگ برتر می کند. 
ختم کلام این که در بین گزینه هایی که 
نامشان مطرح شده برانکو بهترین گزینه برای 
پرسپولیس است مگر آنکه به هر دلیلی عطای 
آمدن به ایران و مربیگری دوباره در پرسپولیس 

را به لقایش ببخشد

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

پول ما و پول الهلال
الهلال پول دارد و به جایی می رسد که در جام باشگاه های جهان 
منچستر سیتی را حذف کرده و به جمع هشت تیم برتر می رود. 
باشــگاه های پولدار مــا هم به نقطه ای می رســند که اختیار 
خودشــان را به دســت دلال ها می دهند تــا بازیکن بنجل ۵ 
میلیاردی را ۱۰۰ میلیارد تومان بخرند! بارها و بارها نوشتیم که 
پول داشتن کافی نیست.الهلال اگر پول دارد بلد است آن پول 
را خرج کند و بعد چند برابر هزینه هایش را درآورد اما ما فقط 
هزینه می کنیم و ته هنرمان این اســت که به معمولی ترین و 
بعضاً ضعیف ترین بازیکنان ۱۰۰ میلیارد و حتی بیشــتر پول 

بدهیم. 
از نظر فنی خروجی کار الهلال این است که به جمع هشت تیم 
برتر جهان می رود ولی بهترین باشــگاه های ما حتی در لیگ 
سطح ۲ آسیا هم حذف می شوند! اگر الهلال پول دارد حداقل 
۵ باشگاه ایرانی هم به اندازه خودشان پول دارند و سالی ۱۰۰۰ 
تا ۲۰۰۰ میلیارد هزینه می کنند با این حال این باشــگاه های 
پولدار ما که البته به پول بیت المال و دولت وصلند،فقط بلدند 
پول ها را هدر بدهنــد و در عرصه بین المللی هم کوچکترین 
افتخاری کسب نمی کنند. الهلال به جمع هشت تیم برتر جهان 
می رود اما رسیدن به جمع ۸ تیم برتر آسیا برای باشگاه های ما 

تبدیل به یک آرزوی دست نیافتنی شده است.

برانکو ایوانکوویچ بــار دیگر به عنوان اصلی ترین 
گزینه باشگاه پرسپولیس برای جانشینی اسماعیل 
کارتال مطرح شــده اســت. این مربی کروات در 
ابتدای فصل نیز تمایل خود را برای بازگشــت به 
پرسپولیس نشان داده بود، اما همه چیز را به تسویه 

حساب بدهی مالیاتی اش موکول کرد.
جالب اینکه مدیرعامل پرســپولیس، برای 
نشان دادن جدیت خود برای جذب این مربی، برای 
مذاکره حضوری با او راهی قطر شــد و برای رفع 
هرگونه بهانه ای، بدهی مالیاتی برانکو را فورا تسویه 
کرد تا همه چیز برای بازگشت او به ایران مهیا شود. 
امــا در کمال تعجب و در شــرایطی که هواداران 
پرســپولیس امیدواری زیادی به بازگشــت مرد 
محبوب خود داشتند، برانکو پس از مدتی در پیامی 
صوتی پاسخ نهایی خود را داد و اعلام کرد تمایلی 
به بازگشت به ایران ندارد. این پاسخ منفی، زمان 
زیادی را برای انتخاب ســرمربی از پرســپولیس 
گرفت و باعث شد مدیران باشگاه چند روز طلایی 
را از دست بدهند. حال پس از گذشت یک سال، به 
نظر می رسد برانکو دوباره با همان فرمول در حال 

ارزیابی شرایط اســت. پروفسور محبوب، ظاهراً 
همزمان با دریافت پیشنهاد از پرسپولیس، منتظر 
دریافت پیشنهادات دیگر از تیم های باشگاهی و 
ملی است تا به بهترین پیشنهاد پاسخ مثبت بدهد. 
از این رو و با وجودی که باشگاه پرسپولیس اولین 
مشتری دست به نقد برانکو بعد از جدایی او از تیم 
ملی چین محسوب می شود، همچنان باید منتظر 
پاسخ نهایی ایوانکوویچ باشد؛ چراکه او در مذاکره 
با باشگاه پرسپولیس اعلام کرده با توجه به »شرایط 
منطقه«، برای بررسی پیشنهاد پرسپولیس به زمان 
بیشتری نیاز دارد. در نگاه اول، این طبیعی است 
که با توجه به شرایط منطقه، برانکو از پرسپولیس 
مهلت بگیرد و پرسپولیس نیز به امید گرفتن پاسخ 
مثبت از این مربی، باید به او زمان بدهد. اما مسئله 
اصلی اینجاست که اگر اتفاقات ابتدای فصل تکرار 
شود و برانکو پس از پایان مهلت درخواستی، دوباره 
پاســخ منفی بدهد، آیا پرسپولیس باز هم زمان 
طلایی مذاکره را برای گفتگو با ســایر مربیان از 
دست نخواهد داد و به معنای دیگر باز هم تجربه 

قبلی را تکرار خواهد کرد؟

چرا برانکو برای پرسپولیس بهترین گزینه است؟

استقلال رضاوند را هم نتوانست حفظ کند؟! ساپینتو آرش را نمی خواست؟

برانکو مثل فصل گذشته از پرسپولیس مهلت خواست
باز هم تاریخ تکرار خواهد شد
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ورزش ایران و جهان

تیم های آماده با تمام قوا در آن به میدان رفته 
بودند. بازیکنان بزرگ داشت. مربیان نامدار 
جهان را دور هم گرد آورده بود. بازی های پر از 
تماشاگر هم داشت. پوشش تلویزیونی اش را 
هم خوب ارائه کرد. شگفتی هم داشت اما جام 
جهانی باشــگاه ها حالا یک پدیــده فراتر از 
شگفتی را به تصویر می کشد و با نمایش هایی 
نظیــر بازی بامــداد دیروز بــه اوج خودش 
می رسد. راس ساعت 4:30 به وقت تهران، 2 
تیم منچسترســیتی و الهلال در چارچوب 
مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی باشگاه ها 
به مصاف یکدیگر رفتند. نتیجه بازی از پیش 
قابل ارزیابی دقیق نبود اما آنچه رقم خورد در 
ذهن پیش گوهــا، قفل به نظر می رســید. 
سیتیزن ها فکرش را هم نمی کردند. الهلال به 
این رویای بزرگ فکــر کرد، برایش زحمت 
کشیده بود، آن را باور داشت و به دستش آورد.

ســیتی رقیبش را دستکم نگرفت و در 
ادامه تلاش همه جانبه برای رسیدن به گل در 
نهمین دقیقه مسابقه با ضربه برناردو سیلوا از 
حریف پیش افتاد. نیمه اول با همین نتیجه 
یک بر صفر به سود منچسترسیتی به پایان 
رسید. کم تر کســی تصور اتفاقات نیمه دوم 

مسابقه را در ذهن داشت. نیمه دوم به زمین 
آمدن همانا و گلزنی مارکوس لئوناردو برای 
الهــلال، همــان! از ایــن بهتر نمی شــد. 
منچسترسیتی با هیبت یک برنده به رختکن 
رفت اما در شمایل یک تیم غافلگیر شده نیمه 
دوم را شروع کرد. سیتی تا به خودش بیاید در 

دقیقه 52 مســابقه گل دوم را هم 
دریافت کــرد. آبی ها 3 دقیقه 
پس از عقــب افتادن با ضربه 
ارلینــگ هالند به مســابقه 
برگشــتند و کار را به تساوی 

کشیدند. یاسین بونو با 11 مهار 
توپ بــه عنوان چهره برجســته 

مسابقه موفق شد مقاومت نماینده آسیا را به 
نتیجه برســاند و پای شاگردان پپ را هم به 

وقت های اضافه بکشاند.
در وقت هــای اضافه باز هم غافلگیری 
برای سیتی اتفاق افتاد. 4 دقیقه پس از شروع 
وقت های اضافه مســابقه، الهــلال با ضربه 
کالیدو کولیبالی برای دومین بار در جریان 
این مسابقه از حریف بزرگش جلو افتاد. باز 
هم سیتی به دردسر افتاد و این بار آنها رمق 
ســابق را هم برای تحت فشار قرار دادن تیم 

عربستانی نداشتند. در عین خستگی، دوباره 
به گل رسیدند. رایان شرکی پاس داد و فودن 
دومین گلش را در این مسابقه در دقیقه 104 
بازی به ثمر رســاند. مارکــوس لئوناردو در 
دقیقه 112 بازی به ستاره های حریف گفت 
اگر شما می توانید پس من هم باید بتوانم در 
چنین مسابقه ای  2 گل بزنم و برای 
چهارمین بار در طول این بازی 
دروازه منچسترســیتی را باز 
کرد. نه رمقی در ســاق های 
شــاگردان پپ ماند و نه توان 
ذهنی بازگردانــدن نتیجه را 
داشتند. ســوت پایان مسابقه به 
صدا در آمد. حاضران در زمین از بازیکنان 
گرفته تا سکونشــینان به تابلوی نتایج نگاه 
می کردند. بــاور کردنی نبود اما اتفاق افتاد. 
الهلال نشان داد به دنبال تعمیم زعامتش از 
آسیا به جهان است و حالا قاره کهن هم یک 
مدعی قهرمانی در جام جهانی باشگاه ها دارد. 
گواردیولا در پایان مسابقه گفت: »این 
حذف تاسف بار است، چون ما در این مسیر 
به خوبی پیشــروی کرده بودیم و موقعیت 
خوبی داشتیم. فضای تیم خیلی خوب بود. 

نمی توانم به اندازه کافی از منچسترسیتی و 
بخصوص بازیکنان به خاطر عملکردشان در 
تمرینات و بازی ها تشکر کنم. خیلی دوست 
داشتیم که جلوتر برویم، این تورنمنت هر 4 
ســال یک بار برگزار می شــود. احســاس 
می کردیم که تیم عملکرد خوبی دارد، ولی 
حالا باید به خانه برویم و از نظر بدنی و ذهنی 
برای فصل بعد آماده شویم.« او در تمجید از 
حریفش گفت: »الهلال کیفیت بالایی دارد. 
آنها تیم کاملی هستند که خیلی می دوند. آنها 
خیلی خوب بــازی کردند، ولی ما هم خوب 

بودیم.«
اما ســیمونه اینزاگی کــه حضورش 
کوتاهش در الهلال تاثیر بزرگی در این باشگاه 
گذاشته در پایان مسابقه گفت: می دانستیم 
که منچسترسیتی چه تیمی است. این کار 
شبیه صعود بدون اکسیژن به قله اورست بود 

و ما موفق به این کار شدیم.
مربــی ایتالیایــی ادامــه داد: »خیلی 
خوشحالم که هواداران عربستانی را خوشحال 
کردیم. از مربیانی که در 10 سال گذشته اینجا 
بودند تشکر می کنم و آنها در زمان کوتاه از نظر 

تکنیکی و تاکتیکی فوق العاده کار کردند.«

اردوهــای تیم ملی بســکتبال 
کشــورمان همچنــان بدون 
سرمربیان خارجی برای حضور در 
رقابتهای کاپ آسیا پی گیری می 
شــود. بدنبــال تجــاوز رژیم 
صهیونیســتی به خاک ایران و 
جنگ12 روزه و تعطیلی اردوها 
با اعلام آتش بس، دختران و پســران از 
شنبه هفتم تیرماه تمریناتشان را در سالن 
زنده یاد محمود مشــحون آغاز کردند. 
اردویی که در غیاب سرمربی ها دنبال 
می شود تا آماده مسابقات کاپ آسیایی 
شوند. البته دختران پنج شنبه 12 تیر 
راهی چین می شوند و یک هفته زودتر 
در شــنزن اردو می زنند تا ســه بازی 
دوستانه انجام دهند. اما پسران همچنان 
در تهران دو هفته تمرین می کنند به امید 
اینکه مانولوپولوس از طریق راه زمینی به 

تهران برگردد. نوید رضایی فر، ملی پوش 
بسکتبال کشورمان بعد ازگذشت چهار 
روز از تمرینات در گفت و گو با روزنامه 
خبرورزشی می گوید: »امیدوار است که 
با فراهم شدن بازیهای تدارکاتی تیم ملی 
به شــرایط آرمانی برسد و در کاپ آسیا 

بتوانیم روی سکو برویم.«
  اردوها از شنبه آغاز شده ،در حال حاضر 

وضعیت بازیکنان چگونه است؟
تمرینات قرار بود از 27 خردادماه شــروع 
شود ولی بدلیل شرایط جنگی کشور ،آغاز 
ان به  7 تیرماه موکول شــد. حالا هم که 
تمرینات را اســتارت زدیم که به مدت دو 

هفته ادامه خواهد داشت.
  در نبود سرمربی،مشکلی وجود ندارد؟

آنطور که شــنیده ایم بزودی سرمربی به 
ایران برمی گردد.در ضمن در غیاب او کادر 
فنی تمرینات را طبق برنامه های او پیش 

می برند.او با کادر و بازیکنان در تماساست.
در ضمن شنیده ایم که فدراسیون مترصد 

است تا از طریق زمینی او را برگرداند.
  بازی های تدارکاتی خواهید داشت؟

طبق گفته کادر فنی ابتدا به لبنان می رویم 
و سه بازی دوستانه با تیم ملی این کشور 
انجام می دهیم. سپس به روسیه رفته و از 
آنجا هم راهی عربســتان برای شــرکت 

درمسابقات کاپ اسیا خواهیم شد.
  در لیست تیم ملی بازیکنان جوان زیادی 
دیده می شوند ،این امر به کیفیت تیم ملی 

کمک کرده است؟
نفرات طبق نظر کادر فنی دعوت شده اند 
و به نظرم شایسته ها دعوت شدند. هر چند 
جای تعدادی بازیکن هم خالی است ولی 
به نظرم این جوانان هم انگیزه را بیشــتر 
کرده اند و هم رقابت جدی بین بازیکنان 
در جریان اســت تا بتوانند در ترکیب تیم 

ملی قراربگیرند.انشــالله  تیمی باشیم که 
بتوانیم روی سکو برویم.

  شرایط  جنگی کشور و دوری از تمرینات 
تاثیرمنفی نداشته است؟

یک مقدار کار را ســخت کرده و 10 تا 12 

روز از تمرینات بسکتبالی دور
بودیم ولی  از شنبه تمرینات برگشتیم و از 

امروز هم فشار تمرینی زیادتر می شود.
  در خصوص گروه ایران در کاپ آســیا 

نظرت چیست؟

ژاپن، گوام و سوریه هر سه تیمهای خوبی 
هستند و باید از همان روز اول بازیها را جدی 
گرفت تا با ســرگروهی بــه مرحله بعدی 
برویم. به نظرم کارمان سخت است اما می 
خواهیم اشــتباهات و ناکامی دور قبل را 

جبران کنیم و این بار روی سکو برویم.
  از لژیونرهای ایران چه خبر؟

فعلا« بهنــام یخچالــی و محمد امینی 
نتوانسته اند به اردو بیایند. امیدوارم

با حضورشان در تمرینات تیم کاملتر شود 
و با تمام قوا به عربستان برویم.

  مصدومین تیم ملی در چه شــرایطی 
هستند؟

آرمان زنگنه از مچ دست کمی احساس درد 
می کند ولــی از دیروز به تمرین ها اضافه 
شد. سالار منجی هم که شکستگی دست 
داشت و تحت عمل جراحی قرار گرفته بود 

از یکشنبه آینده به اردو می آید.

خبرگردی
NEWS BROWSING

  فلومیننزه - الهلال؛ مسابقه ای که فکرش 
 را هم  نمی کردید  

در ادامه رقابت های مرحله یک هشــتم نهایی جام جهانی باشگاه ها 
2025، تیم فوتبال اینتر مقابل فلومیننزه به میدان رفت که با نتیجه 2 
بر صفر شکســت خورد و حذف شد تا تیم برزیلی به یک چهارم نهایی 
صعود کند. کانو )3( و هرکولس )3+90( برای فلومیننزه در این بازی 
گلزنی کردند. »مهدی طارمی« مهاجم ایرانی نراتزوری که برای حضور 
در بازی های تیم ملی در فیفادی اخیر در کشور حضور داشت، به دلیل 
ممنوعیت پروازی در پی تعرض رژیم صهیونیستی نتوانست به اردوی 
اینتر در آمریکا ملحق شود و اساساً در این رقابت ها حضور نداشت. حالا 
و با پایان یافتن کار تیم ایتالیایی در جام جهانی باشگاه ها، طارمی در 
صورت امکان باید در ایتالیا به همبازیانش بپیوندد و یا با پیوســتن به 
تیمی جدید مسیری متفاوت را طی کند. بدین ترتیب، فلومیننزه در 

مرحله یک چهارم نهایی به مصاف الهلال خواهد رفت.
  خشم لائوتارو از چالهان اوغلو: کسی 
 !که دلش با  اینتر نیست برود 

کاپیتان اینتر بعد از باخت 2-0 مقابل  فلومیننزه و حذف شــدن از جام 
باشــگاه های جهان با صورتی خیس  عرق که عصبانیت و ناراحتی از آن 
می بارید جلوی دوربین قرار گرفت و  اولین جمله اش این بود:« پیام من 
روشن است. چیزهایی دیدم  که دوست نداشتم. از هوادارانی که به اینجا 
آمدند تا کنارمان باشند  عذر می خواهم«.  لائوتارو  سپس پیکان خشمش 
را متوجه خودی ها کرد و جمله  عجیبی گفت:« هر کس نمی خواهد در 
اینتر بماند باید برود. پیامم  روشن است. کسی که دلش با اینتر نیست 
برود«. خبرنگار از شنیدن  این حرفهای سنگین جا خورده بود.   مشخص 
نیست لائوتارو چه کسانی را مد نظر دارد ولی با توجه به  اینکه در روزهای 
اخیر شایعات زیادی درباره انتقال چالهان اوغلو به  گالاتاسرای مطرح شده 

بدون شک رسانه ها هاکان را مقابل لائوتارو  قرار خواهند داد.  
 موسیالا، صاحب جدید شماره ۱۰ بایرن 

با اعلام باشگاه بایرن مونیخ، با خروج لروی سانه، جمال موسیالا از فصل 
آینده لباس شــماره 10 این باشگاه را به تن خواهد کرد. پیش از این 
اســطوره هایی همچون رومنیگه، اولی هوینس، لوتار متئوس و آرین 

روبن لباس شماره 10 بایرن را می پوشیدند.

فصل کابوس وار پپ با شکست برابر الهلال تمام شد

پول نفت سیتی را سوزانــد

اینزاگی: کارمان 
شبیه صعود به قله 

اورست بدون 
اکسیژن بود

رضایی فر: بسکتبال برای سکو به عربستان می رود جنگ بازیکنان را از شرایط آمادگی دور کرد
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سرمربی باتجربه تیم ملی والیبال برزیل، پس از 
ثبت چهار پیــروزی پیاپی در هفته دوم لیگ 
ملت های والیبال )VNL( که در شهر شیکاگو 
آمریکا برگزار شد، از عملکرد شاگردانش ابراز 
رضایت کرد. با این نتایج، تیم ملی برزیل 
صدرنشــین رقابت ها شــده و یک گام 
بزرگ به مرحله نهایی در چین نزدیک 

شده است.
سرمربی برزیل ضمن تاکید 
بر سطح بالای مسابقات و فشار 
زیاد رقابت ها، خاطرنشان کرد: 
این پیروزی ها به ما اعتمادبه نفس 

می دهند و باعث می شوند دیگران با احترام بیشتری به ما 
نگاه کنند. تیمی جوان و متفاوت نسبت به گذشته داریم، 
اما آن ها سنت والیبال برزیل را با تعهد و تلاش خود حفظ 
کرده اند. به عملکردشان افتخار می کنم، ولی چالش های 
بزرگی پیش روی ماســت. فروتنی و تلاش بیشــتر رمز 

موفقیت ما خواهد بود.
او همچنین به فشردگی برنامه ها اشاره کرد و گفت: 
به دلیل نزدیکی بازی ها، فرصت کمی برای تمرینات 
بدنی داشتیم. حتی بازیکنان ذخیره پس از بازی مقابل 
چین تمرینات اختصاصی انجام دادند. بنابراین، قبل از 
بازگشــت به برزیل، تمرکزمان بــر روی تقویت بدنی 

خواهد بود.

هفته دوم در لیگ ملت ها برخی اتفاقات نگران کننده در مورد 
تیم ملی والیبال ایران رخ داد که اصلی ترین آن ها مصدومیت 
مرتضی شریفی، ســتاره محبوب روبرتو پیاتزا بود. همچنین 
احسان دانش دوست نیز از ناحیه زانو دچار مصدومیت شد که 
البته سریعا با اقدامات پزشک تیم ملی این مشکل رفع شد و او 

توانست به شرایط بازی برگردد.
در همین راستا علی حدادی پزشک تیم ملی والیبال ایران 
درخصوص وضعیت مصدمان تیم ملی و به خصوص مرتضی 
شــریفی گفت: »در حال حاضر تنها مصدوم تیم ملی مرتضی 
شریفی است که خدا را شکر دامنه حرکتی او کامل شده است. 

درد او برطرف شده و در حال حاضر در مرحله توانبخشی قرار 
دارد. او چند روز دیگر به تمرینات اضافه خواهد شــد و به نظر 
مشکلی برای حضور در هفته سوم لیگ ملت ها نخواهد داشت.«
پزشک تیم ملی والیبال ایران درباره دیگر بازیکنان مصدوم 
تیم ملی نیز گفت: »عرشیا به نژاد و جواد کریمی دیگر مصدومان 
تیم ملی بودند که خدا را شــکر وضعیت آنها بهبود پیدا کرده 
است و مشکلی ندارند. عیسی ناصری یک مقدار از ناحیه ساق 
پا درد داشت و به همین خاطر آقای پیاتزا در هفته دوم روی او 
ریســک نکرد. البته او هم دیگر مشکلی ندارد و می تواند طی 

روزهای آینده در تمرینات شرکت کند.«

 آخرین وضعیت مصدومان تیم ملی والیبال پیش رزنده: فروتنی و تلاش رمز موفقیت ماست
از هفته سوم لیگ ملت ها

فدراسیون جهاني تیراندازي رنکینگ جهاني تیراندازان در رشته هاي 
مختلف را در ابتداي ماه جولاي اعلام کرد که هانیه رستمیان در تپانچه 
25 متــر در رده بندي جهاني 7 پله صعود کرد و پس از تیراندازان کره 

جنوبي، هند و فرانسه در رده چهارم قرار گرفت. 
شــرمینه چهل امیراني نیز با 13 پله صعود در جمع 20 تیرانداز 

برتر در تفنگ بادي 10 متر ایستاد.

هانیه رستمیان در رده چهارم جهان 
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در حالی که تصور می شــد قرارداد 
ایمان سلیمی، مدافع تیم فوتبال 
استقلال، با این باشــگاه به پایان 
رسیده، اما بررسی های جدید نشان 
می دهد او همچنان یک فصل دیگر 

با آبی ها قرارداد دارد.
روزهــای  طــی 
گذشته شایعاتی مبنی 
بر پایــان همــکاری 

استقلال با ایمان 
ســلیمی 

منتشر شده 
و حتی  بود 
خــی  بر
ادعا  منابع 
کرده بودند 
ه  شــگا با
به  تمایلی 

تمدید قرارداد این بازیکن ندارد. 
اما واقعیت این است که سلیمی در 
ابتدای فصل گذشته قراردادش را 
به مدت دو فصل با استقلال تمدید 

کرده است.
ماجرا از آنجا آغاز شد که در 
ابتدای فصل گذشــته، باشگاه 
استقلال تصمیم گرفت قرارداد 
سلیمی را فسخ کند تا بتواند 
بازیکــن جدیدی جذب 
کنــد. امــا بــا تصمیم 
ناگهانی جــواد نکونام 
مبنی بــر قرار دادن نام 
آرمین سهرابیان )که 
در آن مقطع مصدوم 
بــود( در لیســت 
مازاد، شرایط تغییر 

کرد.

در همیــن میــان، طبــق 
مقررات سازمان لیگ، بازیکنان 
زیر ۳۰ ســال نمی توانند قرارداد 
یک ساله امضا کنند. از همین رو، 
قــرارداد جدید ایمان ســلیمی 
به طور اتوماتیــک برای دو فصل 
بســته شد. به این ترتیب، او برای 
فصل بیست وپنجم لیگ برتر نیز 
به صورت رســمی با اســتقلال 

قرارداد دارد.
ایــن موضوع باعث شــده 
ابهاماتی درباره وضعیت فهرست 
استقلال در فصل آینده ایجاد شود 
و مشخص نیست آیا این باشگاه 
قصد دارد از سلیمی در برنامه های 
فنی خود اســتفاده کند یا راهی 
برای فسخ دوباره قرارداد در نظر 

می گیرد.

کادرفنی اســتقلالِ سا پینتو نســبت به دوره اول حضورش در جمع 
آبی پوشان پایتخت دستخوش تغییر و تحولات مهمی خواهد شد.

هواداران استقلال چشم انتظار سفر قریب الوقوع ریکاردو سا پینتو 
به تهران هستند تا تمرینات پیش فصل آبی پوشان رسماً آغاز شود. طی 
روزهای گذشته رفته رفته بازگشایی فرودگاه ها در حال انجام است اما 
فعلًا پروازی به مقصد تهران انجام نمی شود و همین مسئله باعث شده 
تا سا پینتو همچنان چشم انتظار برقراری خطوط هوایی باشد؛ هر چند 
که سرمربی پرتغالی اعلام کرده در صورت عدم برقراری این خطوط تا 

پایان هفته، از راه غیرمستقیم به تهران سفر خواهد کرد.
سا پینتو قصد دارد تمرینات پیش فصل استقلال را پیش از بیستم 
تیرماه آغاز کند و طبق برنامه ارائه شده در جلسه اخیر با مدیران باشگاه، 
او عنوان کرده که برپایی اردو در خارج از ایران هم مدنظرش است که 
با توجه به شرایط فعلی، حضور در ترکیه، در دسترس ترین گزینه برای 
استقلالی ها محسوب می شود. در شرایطی که طبق آخرین تصمیم سا 
پینتو، قرار است تمرینات آماده سازی پیش فصل استقلال از دوشنبه 
هفته آینده )شانزدهم تیرماه( آغاز شود، سرمربی پرتغالی دستیاران 
خود را نهایی کرده و کادرفنی جدید استقلال تقریباً تکمیل شده است.
استقلال، سومین همکاری مشترک سا پینتو و مورایس

ریکاردو ســا پینتو در دوره قبلی حضورش در استقلال از حضور روی 
موتا به عنوان دســتیار اول بهره برد اما حالا موتا خود شخصاً سرمربی 
شده و اخیراً سکان هدایت لودوگورتس بلغارستان را عهده دار شد. در 
غیاب روی موتا، سا پینتو به سراغ نونو مورایس رفته و بعد از همکاری 
با او در آپوئل نیکوزیا قبرس و راجا کازابلانکا مراکش، حالا قصد دارد تا 
در سومین تیم مختلف هم با این مربی 41 ساله همکاری داشته باشد. 
مورایس که تجربه بازی در تیم های پنافیل و ماریتیمو پرتغال را دارد 
و همچنین تجربه پوشــیدن پیراهن چلسی را دارد، بیش از 1۰ سال 
برای آپوئل نیکوزیا قبرس به میدان رفته و جزو اســاطیر این باشگاه 

محسوب می شود.
مورایس در حالی پذیرفته که در نقش دستیار اول ریکاردو سا پینتو در 
استقلال مشــغول به فعالیت شود که با توجه به وضعیت محرومیت 
ریکاردو سا پینتو، بار مسئولیت هدایت استقلال در هفته های اول بر 
دوش نونو مورایس خواهد بود؛ البته مشروط بر آنکه محرومیت سا پینتو 
در کمیته استیناف تغییر حالت ندهد که در صورت تغییر، مورایس در 
همان نقش دستیار اول فعالیت می کند. او شخصاً تجربه سرمربیگری 
در تیم زیر 19 ســاله های آپوئل نیکوزیا قبرس را هم دارد و حالا برای 

چالش جدید در دوران مربیگری اش آماده می شود.
خبری از بازگشت غلامپور نیست، سا پینتو یار 

قدیمی اش را فراخواند
سا پینتو که در دوره قبلی حضورش در استقلال از حضور بهزاد غلامپور 
در کادرفنی اش در نقش مربی دروازه بان ها بهره می برد، حالا به ســراغ 
انتخاب یک چهره یونانی رفته و جورجیوس اسکیاتیتیسِ 42 ساله را به 
عنوان مربی جدید دروازه بان های استقلال انتخاب کرده است. این مربی 
یونانی که در آکادمی آرســنال هم تجربه فعالیت دارد، پیشتر در آپوئل 
نیکوزیا قبرس و راجا کازابلانکا مراکش هم دستیار ریکاردو سا پینتو بود 
و همچنین در کارنامه اش مربیگری در تیم پائوک یونان هم دیده می شود.
لئوناردو مندس سوسا، مربی 42 ساله اهل پرتغال که در تیم هایی چون 
موریرنســه پرتغال، پندیک اسپور ترکیه و واسکوداگاما برزیل تجربه 
فعالیت دارد و آخرین فعالیت او در العروبه عربستان به ثبت رسیده، از 
سوی ریکاردو سا پینتو به عنوان مربی بدنساز استقلال انتخاب شده 
است. در دوره قبلی حضور سا پینتو در استقلال، پائولو میگوئل سانتوس 
مربی بدنساز بود اما حالا ســرمربی پرتغالی به سراغ دستیار خود در 
دوران حضورش در موریرنسه پرتغال رفته و قرار است این هم وطن سا 
پینتو هم همراه او به تهران سفر کند. ضمن آنکه باید اشاره داشت در 
بخش آنالیزور هم سا پینتو در کادرفنی اش تغییر ایجاد کرده و به ژوآئو 
آبرئو، قرار اســت آندره دسوسا در نقش آنالیزور در کادرفنی استقلال 

حضور داشته باشد.
خسرو، چهره محبوب سا پینتو

ریکاردو سا پینتو در شرایطی 4 دستیار غیر ایرانی خود را انتخاب کرده 
که همچنان گمانه زنی ها درباره دســتیاران ایرانی او ادامه دارد. طبق 
آخرین خبرها، انتخاب نهایی سرمربی پرتغالی، خسرو حیدری است و 
اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، او تنها بازمانده از کادرفنی قبلی ریکاردو سا 
پینتــو در دوره اول حضورش در اســتقلال خواهد بــود؛ آن هم در 
شرایطی که در روزهای گذشته نام چهره های مختلفی مانند محسن 
بیاتی نیا، آرش برهانی و وریا غفوری به میان آمده بود اما طبق آخرین 
خبرها، نظر ســا پینتو بر انتخاب حیدری است و احتمالاً انتخاب او از 
ســوی مدیران استقلال هم تایید خواهد شــد تا کادرفنی سرمربی 

پرتغالی در آستانه آغاز تمرینات پیش فصل تکمیل شود.

خطقرمزساپینتوروینامرضاوند

تاکیدسرمربیاستقلالبهماندنچشمیورضاییان
ریکاردو ساپینتو هفته گذشته رسماً 
قرارداد همکاری اش با استقلال را امضا کرد 
و سکان دار آبی پوشان پایتخت شد؛ آن هم 
در شــرایطی که نام چهره های مختلفی به 
میان آمده بود اما پدیدار شــدن شــرایط 
جنگــی، رونــد انتخاب ســرمربی جدید 
استقلال را تحت الشعاع قرار داد اما در همین 
شرایط، ساپینتو راضی به پذیرش هدایت 
آبی پوشان پایتخت شد و حالا سرمربی این 
تیــم در فصل جدید خواهد بود که هنوز به 
تهران سفر نکرده و منتظر برقراری پروازهای 

خارجی به مقصد تهران است.
ساپینتو در شــرایطی اعلام آمادگی 
کرده که برای یک سفر چند مرحله ای در 
راه رسیدن به تهران هم آماده است که در 
ایام دوری اش از ایران هم سعی کرده از ریز 
جزئیات باشگاه باخبر باشد. ساعده سیما، 
سخنگوی باشگاه استقلال در گفت وگو با 
»فوتبال ۳6۰« فاش کرد که اخیراً جلسه ای 
4 ساعته میان ریکاردو ساپینتو و مدیران 
باشــگاه در زمینــه مســائل مرتبــط با 
نقل وانتقالات برگزار شده که هر چند سیما 
جزئیاتی از این جلســه عنــوان نکرد اما 
پیگیری های بیشــتر نشــان می دهد که 
اتفاقات مهمی در حال به وقوع پیوســتن 

است.
خط قرمز سا پینتو روی نام 

هافبک خبرساز؛ نه به ماندن رضاوند
سرمربی پرتغالی بعد از کسب اطلاع از روند 
فعالیت مدیران باشــگاه در مسیر تمدید 
قرارداد بازیکنان کلیدی فصل گذشــته و 
جذب بازیکن جدید، خواسته های خود را 
مطرح کرده تا روند فعالیت آبی پوشان در 
پنجره تابستانه را تحت الشعاع قرار بدهد. 
ســاپینتو پس از آنکه در جریان مذاکرات 
انجام شده با آرش رضاوند، روزبه چشمی، 
حسین حســینی و رامین رضاییان برای 

تمدید قرارداد قرار گرفت، تصمیم مدیران 
باشگاه برای ادامه همکاری با رضاوند را وتو 
کرد و خواست مطابق برنامه های او اقدامات 

نقل وانتقالاتی باشگاه انجام پذیرد.
ریکاردو ساپینتو که شخصاً در مسیر جذب 
بازیکن جدید با برخی چهره ها ارتباط برقرار 
کرده و مسئولیت جذب بازیکن خارجی را 
هم پذیرفته، برخلاف نظر مدیران باشگاه، 
مخالف ماندن رضاوند در استقلال بوده و با 
توجه به رونــد مذاکرات با او، ســرمربی 
پرتغالی عطــای ادامه همکاری با هافبک 
خبرســاز را به لقایش بخشــیده و همین 
مسئله باعث شده تا آرش رضاوند بعد از 5.5 
فصل در مسیر جدایی از استقلال قرار گیرد 
کــه طبق آخریــن خبرهــا، او بلافاصله 
مذاکرات خود با سپاهانی ها را پیش برده و 
در یک قدمی پیوستن به جمع طلایی پوشان 

اصفهانی است.
چشمی و رامین بمانند، مهرداد 

را می خواهم، حسینی را مشروط!
ساپینتو که بر حفظ روزبه چشمی و رامین 
رضاییان تاکید ویژه ای کرده و گفته می شود 
مذاکرات با این 2 بازیکن در مرحله نهایی و 
انعقاد قرارداد قرار دارد، در مســیر حفظ 
حسین حسینی هم شروط خود را مطرح 
کرده است! ساپینتو نسبت به وضعیت خط 
دروازه تیمش حساسیت ویژه ای به خرج 
داده و عنوان کرده مشــروط بر آنکه یک 
رقیب مطمئن برای حسینی جذب شود، او 
موافق حفظ شماره یک تیمش است و حتی 
در این بین گفته می شــود که ســرمربی 
پرتغالــی بحث دروازه بــان خارجی را هم 
مطرح کرده تا اهمیت این پســت برای سا 

پینتو بیش از پیش نمایان باشد.

ســرمربی جدید آبی پوشان همچنین 
درباره عدم موفقیت در مســیر تمدید 
قــرارداد مهرداد محمــدی از مدیران 
باشگاه استقلال گلایه کرده و خواهان 
انجــام مذاکره دوباره با یار شــماره 7 
آبی پوشان پایتخت شده است. ریکاردو 
سا پینتو عنوان کرده که مهره ای مانند 
محمدی در فاز هجومی در مسیر تحقق 
برنامه های مدنظرش یار گره گشــایی 
محسوب می شود و همین مسئله باعث 
شــده تا در شــرایطی که در روزهای 
گذشته بحث نهایی شدن انتقال مهرداد 
محمــدی به تراکتــور مطــرح بود، 
اســتقلالی ها دوباره برای مذاکره با او 
تلاش کننــد که باید دید می توانند در 
مسیر تحقق خواســته های سرمربی 

پرتغالی قدم بردارند یا خیر.

از شامگاه دوشنبه این بحث 
به طور جدی مطرح شد که آرش 
رضاوند با سپاهان به توافق رسیده 
و در لیگ بیست و پنجم پیراهن 

زرد را بر تن خواهد کرد. 
همین شایعه و تبعات ناشی از 
آن موجب شــد شــاهرخ بیانی 
کاپیتان و مربی اسبق استقلال طی 
گفتگویــی اختصاصــی با خبر 
ورزشی نسبت به شرایط واکنش 
نشــان داده و انتقــادات تندی را 
مطرح کند. باهم چکیده حرفهای 
بیانی در مصاحبه با خبر ورزشی را 

مرور می کنیم: 
  وقتی می گفتیم استقلال باید 
کمیته فنی داشــته باشد، همین 
روزهــا را می دیدیــم ولی به نظر 
می رسد بعضی آقایان در استقلال 
فکر می کنند که همه چیز را فقط 
خودشان بلدند. آنها فکر می کنند 
علاوه بر بیزینس و مدیریت، در امر 
یارگیری و امــور فنی فوتبال نیز 

تبحر دارند. 
  الان باید مشــخص شود که 
اصلًا چه کســی برای اســتقلال 
یارگیری می کنــد و چه نفراتی 

مسوول حفظ سرمایه های کنونی 
باشــگاه هســتند؟ اینکه چهار 
بازیکن جوان بــرای فصل آینده 

بخریم که نشد یارگیری! 
  من نمی دانم سرنوشت آرش 
رضاوند چه می شــود ولی نکته 
اینجاست که در فوتبال حرفه ای، 
وقتی شــما به یک بازیکن برای 
فصل آینده نیز احتیاج داری، قبل 
از پایان مسابقات باید قراردادش را 
تمدیــد کنی تا تیم هــای دیگر 
نزدیکش نشوند. قرارداد رضاوند 
باید پیش از پایان لیگ بیســت و 

چهارم تمدید می شد که متأسفانه 
نشد! 

  دو مــاه قبل گفتم آقایان این 
کلارنس سیدورف به درد استقلال 
نمی خورد ولی توجه نکردند و این 
آقا آمد، یک حکم مشاوره گرفت، 
قرارداد بست، چهار تا عکس هم 
انداخت و رفت. به همین راحتی! او 
در مقطعی که هنوز جنگ نبود و 
استقلال باید وارد عرصه یارگیری 
می شــد، به جای اینکه در تهران 
باشد، به اروپا برگشت و تماشاگر 

رقابت های تنیس شده بود! 

  من در رابطــه با فعالیت های 
ســیدورف در خــارج از ایــران با 
صراحت همــه چیز را بــه آقای 
تاجرنیا گفتم و حتــی مدارک را 
برایش فرستادم تا بداند شخصی که 
به عنوان مشــاور باشگاه استقلال 

استخدام شده، چه کاره است. 
  متاسفانه به جای اینکه کمیته 
فنی برای استقلال در فصل نقل و 
انتقالات نقشــه راه ترســیم کند، 
دلال ها به این تیم برنامه می دهند و 
پلــن یارگیــری برایــش تدوین 

می کنند. 

ریکادرو ســاپینتو ســرمربی 
اســتقلال بعد از عقد قرارداد با 
این باشــگاه، در چند مرحله 
پیگیر وضعیت مهدی قایدی و 
محمد محبی شده و از مدیران 
این باشــگاه درخواست کرده 
است که شرایط را برای جذب 
این دو بازیکن فراهم کنند. بر 

اســاس این گزارش، مدیران 
استقلال در این مدت در تماس 
با قایدی و محبی نظر آنها را برای 
بازگشت به این تیم جویا شدند، 
ولی این دو بازیکن تمایلی برای 
بازگشت به فوتبال ایران ندارند 
و به پیشــنهاد استقلال پاسخ 

منفی داده اند.

دستردمحبیوقایدی
بهپیشنهاداستقلال

حسیننژاددرتمرینات
دیناموشرکتکرد

محمدجواد حسین نژاد، بازیکن تیم دینامو ماخاچ قلعه روسیه که مورد 
توجه باشگاه های داخلی مانند استقلال نیز قرار گرفته بود، در تمرینات 
تیم روسی حاضر خواهد شد. مدیر تیم دینامو درباره حضور حسین نژاد 
در گفتگو با رسانه روس گفت: جواد به روسیه بازگشته و در مسکو است. 
او مســتقیماً از تهران به مســکو پرواز کرده اســت و برای تمرین به 

کیسلوودسک خواهد رفت.

دلالهادرفصلنقلوانتقالاتبهاستقلالبرنامهمیدهند!  شاهرخ بیانی: مدارک آقای مشاور 
را برای تاجرنیا فرستادم

خسروبهجایجباری
مرد پرتغالی با »1+4« دستیار در استقلال

ماجرایعجیبمدافعاستقلال؛تمدیددرسکوت
ماندگاریناخواسته!
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محمدرضامیرشاهولد

آخرین روزهای نقل و انتقالات

اسطوره فوتبال ایران و پرسپولیس شرایط را برای 
بازگشتش به جمع سرخ پوشان فراهم نمی بیند.

پایان همکاری اسماعیل کارتال با پرسپولیس 
موجب شده تا این باشگاه سراغ انتخاب جانشین وی 
برود و گزینه های متعددی را هم مدنظر داشــته و 
وضعیت آنها را نیز بررسی کرده تا سرمربی جدیدش 
را انتخاب کند که مهدی مهدوی کیا، ستاره سابق 

قرمزها هم در این فهرست دیده می شود.
مهدی مهدوی کیا که دوران بازی درخشانی 
در پرسپولیس و بوندس لیگا آلمان و همچنین تیم 
ملی داشته، طی یک دهه اخیر در عرصه مربیگری 
فعالیت کرده که سوابق و شرایط او موجب شده تا 
یکی از گزینه های باشگاه پرسپولیس برای هدایت 

این تیم باشد.
او کــه در پیراهن های 17 و 2 پرســپولیس 
روزهای خاطره انگیزی داشت، مدنظر مدیران این 
باشگاه برای جانشــینی کارتال بود، اما در پاسخ 
عنوان کرده که فعلا تمایلی برای بازگشت به ایران 
ندارد و شرایط را برای همکاری با قرمزها فراهم 

نمی بیند.
مهدوی کیــا با وجــود اینکه یکی از 

گزینه هــای اصلی هدایت پرســپولیس بوده، در 
مذاکرات اولیه علاقه مندی خاصی به حضور در راس 
کادر فنی این تیم نشان نداده و باید بحث بازگشتش 

به جمع قرمزها در مقطع فعلی را منتفی دانست.
او که در دوران فعالیتش به عنوان سرمربی تیم 
امیــد ایران شــرایط خوبــی برای کار نداشــته، 
نمی خواهد دوباره با همان وضعیت مواجه شــود و 

قصد دارد به همکاری خود با باشگاه اماراتی ادامه 
بدهد.

مهدوی کیا که در یک دهه اخیر در رده های 
سنی مختلف باشگاه هامبورگ به عنوان مربی و مدیر 
فنی فعالیت داشــته، اکنــون هدایت تیم فوتبال 
جزیره الحمراء امــارات. را برعهده دارد و در فصل 

جدید نیز با این باشگاه به کارش ادامه می دهد.

پاسخ منفی مهدوی کیا به پرسپولیس

ستاره های پرسپوليس مربی داخلی می خواهند یا خارجی؟
پرسپولیس درگیر انتخاب جانشین برای کارتال 
اســت و از همین رو گزینه های مختلفی برای 
نشســتن روی نیمکت این تیم مطرح هستند. 
باشگاه پرسپولیس هم گزینه خارجی و هم گزینه 
داخلی برای جانشــینی کارتال در نظر دارد ولی 
خبرهای رسیده از این باشگاه نشان می دهد شانس 
مربی ایرانی برای هدایت پرسپولیس بیشتر است.

نکته جالب توجه اینجاست که در بین بازیکنان 
فعلی پرسپولیس مربیان داخلی و ایرانی طرفدار 
بیشــتری از خارجی ها دارند. تعداد زیادی از 
بازیکنان پرســپولیس از جمله چند ســتاره 
سرشناس این تیم معتقدند که در این مقطع مربی 
ایرانی بیشتر می تواند به پرسپولیس کمک کند.

البته در این بین چند بازیکن مطرح پرسپولیس هم 

معتقدند مربی خارجی بهتر است و آن ها ترجیح 
می دهند یک سرمربی خارجی هدایت پرسپولیس 
را در دســت بگیرد. اختلاف نظر بین بازیکنان 
پرسپولیس در این خصوص وجود دارد ولی در نهایت 
آن ها بیشتر نگران این هستند که هرچه زودتر 
تکلیف نیمکت تیمشان مشخص شود تا خودشان 

را برای یک فصل سخت و فشرده آماده کنند.

سفر احمدنور با کشتی به مقصد امارات 
احمد نوراللهی، هافبک محبوب فوتبال ایران که برای تعطیلات 
تابستانی به کشور بازگشته بود، در شرایطی خاص مجبور شد مدت 
بیشتری در ایران بماند و سپس از مسیر غیرمعمول، راهی امارات 

شد.
نوراللهی که همچون بسیاری دیگر از بازیکنان لژیونر در این روزها 
به ایران آمده بود، پس از حمله جنایتکارانه رژیم صهیونیستی به خاک 
کشورمان، با توجه به لغو تمامی پروازها در کنار خانواده و مردم ایران 
ماند و برنامه سفرش تغییر پیدا کرد. این بازیکن باتجربه سرانجام با سفر 
دریایی از بندر لنگه به دبی، راهی کشور امارات شد؛ سفری که در نوع 

خود کم سابقه و متفاوت محسوب می شود.
در حال حاضر، همه نگاه ها معطوف به آینده فوتبالی احمد نوراللهی 
است. هافبک سابق پرسپولیس و شباب الاهلی که یکی از مهره های 
ارزشمند خط میانی الوحده امارات محسوب می شد، هنوز تیم فصل 
آینده خود را نهایی نکرده و شایعات مختلفی در مورد مقصد بعدی اش 
شنیده می شود. با توجه به تجربه بالا، آمادگی بدنی و جایگاه ثابت او در 
بین بهترین های لیگ امارات، بدون تردید انتخاب آینده نوراللهی تأثیر 
بسزایی بر مسیر حرفه ای او در سال های آینده خواهد داشت. حال باید 
دید که در روزهای آینده، نام احمد نوراللهی در کنار کدام باشــگاه به 

ثبت خواهد رسید.
تاکيد ساپينتو: دروازه بان می خواهم 

 ریکاردو ساپینتو، سرمربی پرتغالی استقلال، در بازگشت دوباره اش به 
این تیم به صورت جدی خواهان جذب یک دروازه بان باکیفیت است؛ 
بازیکنی که بتواند با سیدحسین حسینی برای حضور در ترکیب اصلی 

رقابت کند.
در فصل بیســت ودوم لیگ برتر که ساپینتو هدایت استقلال را 
برعهده داشت، حسینی علی رغم برخی عملکردهای پرانتقاد، دروازه بان 
ثابت تیم باقی ماند. دلیل اصلی این مسئله، نبود یک دروازه بان آماده و 
باتجربه در کنار او بود؛ چرا که علیرضا رضایی و سینا سعیدی فر به عنوان 
گزینه های دوم و ســوم، از نظر سرمربی وقت استقلال توانایی رقابت 

جدی برای حضور در ترکیب اصلی را نداشتند.
اکنون با بازگشت دوباره ساپینتو به استقلال، این مربی پرتغالی 
تاکید کرده برای ارتقاء کیفیت خط دروازه و افزایش سطح رقابت، 
باید یک دروازه بان قابل اتکا جذب شود؛ کسی که بتواند هم حسینی 
را تحت فشــار قرار دهد و هم در صورت لزوم، با اعتماد کامل درون 

دروازه بایستد.
مدیران استقلال نیز در حال بررسی گزینه های داخلی و خارجی 
هستند تا در روزهای آینده پاسخ مثبت به این خواسته سرمربی شان 
بدهند. جذب یک دروازه بــان مطمئن می تواند یکی از کلیدی ترین 

خریدهای تابستانی آبی پوشان باشد.

مرتضی فنونــی زاده از 
شرایط خاص پرسپولیس 
در این روزها و جانشین 
احتمالی کارتال و سایر 

موضوعات گفت.
  از ماندن یا نماندن 
کارتــال و همین طور 

احتمال بازگشتش بگویید...
با وجود اینکه آرامش برقرار شده 
و آتش بسی صورت گرفته و با علم 
به اینکه یک سال دیگر قرارداد دارد 
او می توانست برگردد البته این را 
هم یادآور شوم که در این ۶ ماه کار 
خاصــی را از وی ندیدیــم با این 
اوصاف داستان جنگ و این ها بهانه 
است من تصورم این است  چون او 
بازیکنانی ترک را مدنظر داشت و  
کمیته فنی قبول نکرد  تمایلی به 
بازگشــت ندارد و فکر می کنم که 
مشکلاتی را با مدیرعامل و باشگاه 
هم داشــته باشــد به نظــرم اگر 

برمی گشت و ادامه می داد.
  ســوال بعدی ما هم راجع به 
گزینه های جانشــینی اوست 
اسامی داخلی و خارجی که مطرح 

شده است را تحلیل کنید
اولیــن گزینه داخلی که مطرح 

شده مهدی تاتار است که به نظر 
من با وجود اینکه تیم های صاحب 
نامی را در اختیار نداشــته ولی 
کارنامه خوبی را به جا گذاشت و 
موفق عمل کــرده هرچند که از 
نــگاه من بهتریــن گزینه کریم 
باقری اســت که خب می دانیم 
کریــم ســرمربیگری را قبول 
نمی کند نهایتاً اگر بخواهم  ۳ الی 
۴ گزینه مناسب برای جانشینی 
را انتخــاب کنم مهــدی تاتار ، 
حســین عبــدی،  یحیــی گل 
محمدی  و نهایتاً فرشــاد پیوس 
اســت که باید به امثــال او هم 

فرصت داد،  هستند
  از بین گزینه های خارجی کدام 
گزینه را اصلح می دانید ؟ ضمناً 
این روزها نام برانکو خیلی مطرح 

شده است
مسلماً با برانکو خاطرات خیلی 
خوبــی داریــم و او هــم گزینه 
مناسبی است با توجه به اینکه در 
۴ تیم  قبلی خود  موفق عمل نکرد 
اما در پرســپولیس سابقه خوبی 
داشته و شناختی عمیق و قدیمی 
به تیــم دارد من کــه به تازگی 
شــنیدم او گفتــه می خواهــد 

استراحت کند و فکر نمی کنم که 
برنامه ای برای بازگشــت داشته 
باشد  نهایتاً بهترین گزینه های 
خارجی همان برانکو و بعد از آن  
اوسمار هستند. باز هم تاکید دارم  
به شــخصه بهترین گزینه برای 
مربی آینده را همان گزینه های 
داخلی می دانــم هرچند پیش 
بینی می کنم کــه احتمال زیاد 
آقایان به دنبــال مربی خارجی 
برای باشگاه هستند و نهایتاً هم 
یک سرمربی خارجی را استخدام 
می کنند که هر که هســت این 

روزها بیکار باید باشد و...
  رقیب سنتی پرسپولیس هم 
ساپینتو را مجدداً به باشگاهشان 

برگردانده است
ساپینتو با اینکه حواشی زیادی 
داشــت و مــن در یکــی از 
مصاحبه هایــم گفته بودم انقدر 
حاشــیه اش زیاد است که یک 
کلانتری می خواهد تا او را جمع و 
جور کند ولی مقطعی با استقلال 
بــد کار نکرده بــود و نتایج بدی 
نگرفته بود .او شــناخت خوبی از 
استقلال دارد و برای آنها گزینه 

مناسبی است.

ســرمربي پرتغالي 
استقلال در تماس با 
مسئولان باشگاه از 
آنها خواســته براي 
مهــدي  جــذب 
محمــد  قایــدي، 
محبي و علي کریمي 
تمام توان خود را به 

کار بگیرند.
ردو  یـــــکا ر
ســاپینتو بعــد از 

امضاي قرارداد خود به عنوان سرمربي استقلال، طي روزهاي گذشته 
به صورت مداوم پیگیر نقل و انتقالات تیمش است. او که هنوز شرایط 
براي حضورش در تهران فراهم نشده ، امیدوار است به زودي بتواند از 
داخل کشــور و به صورت حضوري امور باشگاه را با مدیران استقلال 

پیش ببرد.
با این حال ساپینتو به صورت روزانه و در تماس هاي متوالي نقل 
و انتقالات را با مدیران باشگاه جلو مي برد و وضعیت بازیکنان مختلف 

را بررسي مي کند.
ساپینتو لیست بازیکنان مد نظر خود را به مدیران باشگاه استقلال 
ارائه کرده که در این فهرست روي نام ۳ بازیکن باتجربه تاکید بسیاري 
دارد. سرمربي پرتغالي در روزهاي گذشته بارها پیگیر مذاکرات مسئولان 

استقلال با محمد محبي، علي کریمي و مهدي قایدي شده است.
نکته قابل توجه این است که محبي، کریمي و قایدي تحت قرارداد 
با باشگاه هاي روســتوف روسیه، کایسري اسپور ترکیه و اتحاد کلباء 
امارات هســتند و جذب آنها به راحتي صورت نخواهد پذیرفت. با این 
حال مدیران اســتقلال طي روزهاي گذشــته بارها با این سه بازیکن 
صحبت کردند و حتي اقداماتي براي اخذ رضایتنامه آنها از باشگاه هاي 

این سه بازیکن انجام دادند اما هنوز به نتیجه مشخصي نرسیده اند.
استخدام محبي، کریمي و قایدي علاوه بر اینکه نیاز به راضي کردن 
آنها براي قرارداد جدیــد دارد، با دریافت مبلغي به عنوان رضایتنامه 
توسط روستوف، کایسري اسپور و اتحاد کلباء صورت خواهد پذیرفت 

که این موضوع مي تواند هزینه زیادي براي استقلال داشته باشد.
با این حال ساپینتو روي جذب محبي، کریمي و قایدي تاکید دارد 
و از مدیران اســتقلال خواســته همه توان خود را براي جذب این سه 

بازیکن به کار بگیرند.
ســاپینتو که خاطره خوشي از زوج قایدي و محبي در دوره قبلي 
حضورش در استقلال دارد، امیدوار است استقلالي ها این سه بازیکن 
را به خدمت بگیرند و خط حمله تیم را تقویت کنند و از سوي دیگر با 

حضور علي کریمي خط هافبک آبي پوشان قدرتمند شود.

 ســاپينتو: محبي و قایـدي 
را برگردانيد برای مهار ساپينتو یک کلانتری لازم است اما برای 

استقلال گزینه خوبی است 

اظهارنظرجالبپیشکسوتپرسپولیس

احمدرضا عابدزاده دروازه بان از یاد نرفتنی فوتبال ایران مدتی قبل در آمریکا 
دوباره به اتاق عمل رفت و پای خود را به تیغ جراحان سپرد تا از شر یک درد 

کهنه خلاص شود. 
عابــدزاده که پس از طی کــردن دوره نقاهت، راه رفتن خود با واکر را 
استارت زده بود، حالا وارد مرحله جدیدی شده و پزشکان معالج به او اجازه 
داده اند بدون این وســیله، روی پاهای خود بایستد و قدم زدن را آغاز کند. 
البته همانطور که در عکس پایین مشاهده می کنید، این روند باید حتماً با 
استفاده از یک بانداژ کامل و اساسی باشد. با توجه به شناختی که از عقاب 
فوتبال ایران داریم، می دانیم این ستاره تا قبل از پایان تابستان دوباره ورزش 

جدی خود را آغاز می کند.

آخرین وضعيت ستاره پرسپوليسی در امریکا 
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